



مصنع دينيز لتعبئة المواد الغذائية ذ.م.م
DENIZ FOOD PACKING FACTORY W.L.L



مصنع دينيز لتعبئة المواد الغذائية ذ.م.م DENIZ FOOD PACKING FACTORY W.L.L

+973 13366669 +973 36635666 www.denizbh.com deniz.bahrain@gmail.com @alakfa.bh

عن دينيز

تأسس مصنع دينيز في عام ٢٠١٩ وتتخذ من سلماباد مقرا لإدارتها وقد نجح المصنع في فرض وجوده بين الشركات المنافسة في مجال صناعة وتعبئة المواد الغذائية. ولم يكن هذا النجاح وليد الحظ أو الصدفة، بل نتائج من الأصرار والجهد الدائبين في احترام كافة الإلتزامات أمام العملاء بتوفير أفضل المنتجات وتوزيعها في جميع أنحاء مملكتنا الحبيبة البحرين.

ABOUT DENIZ

Deniz Factory was established in 2019 and is based in Salmabad. The factory has succeeded in imposing its presence among the competing companies in the field of food manufacturing and packaging. This success was not the result of luck or coincidence, but rather the result of persistent determination and effort in respecting all obligations in front of customers by providing the best products and distributing them throughout our beloved Kingdom of Bahrain.





رؤيتنا

أن نكون في الريادة عالمياً ومحلياً بالإستدامة والابتكار والكفاءة في تقديم أفضل المنتجات الغذائية من بهارات وحبوب وجميع أنواع المنتجات الغذائية.

OUR VISION

To be a global and local leader in sustainability, innovation and efficiency in providing the best food products such as spices, grains and all kinds of food products.

قيمنا**الابتكار**

السعي الدائم لتقديم الأفضل لعملائنا.

المسؤولية الاجتماعية

التعاون والمشاركة مع الجميع لخدمة المجتمع والوطن.

النزاهة

الالتزام بمبادئنا في جميع أعمالنا.

**OUR VALUES****Innovation**

Constant quest to provide the best to our customers.

Social Responsibility

Cooperation and participation with everyone to serve the community and the country.

Integrity

Commitment to our principles in all our business.

تغليف المواد الغذائية

نقوم بتعبئة منتجاتنا ونوفرها للعملائنا، بشكل مميز وتشمل الخدمة من المعالجة والتعبئة وصولاً للتخزين والشحن.

توزيع منتجاتنا على

الأسواق والمطاعم والأفراد.

خلط وصنع التوابل

نقوم بابتكار خلطات خاصة تلبي احتياجات الجميع.

Food packaging

We package our products and provide them to our customers, in a distinctive way, and include the service from processing and packaging to storage and shipping.

Distribute our products to

Markets, restaurants and individuals.

Mixing and making spices

We create special blends that meet everyone's needs.





OUR SERVICES

Food packing

Pack our product and serving the customer, with comprehensive food packaging services, we can offer piecemeal or turnkey solutions, whatever the service from processing and packaging to warehousing and shipping – we aim high.

Distributing our products to the:

Markets , restaurants , cold stores and small customers.

Supplying bulk items

Supplying for our customers Larger quantities means they can stock up and focus on higher quality goods

Mixing and creating spices

Making our own mixes ensures consistency in all your recipes.

Our brands

We have several brands.

AL AKFA , AMEENA, BAWA AND MOM'S SPICES.

علامتنا التجارية

لدينا العديد من العلامات التجارية
الأكفاء , أمينة, باوا, بهارات أمي.



Our products

Spices : powder and seeds.

Dal and lentils.

Rice.

Nuts.

Sugar and others.

منتجاتنا

البهارات الصحية والمطحونة.

العدس والحبوب.

الأرز.

المكسرات.

السكر وغيرها.



الأكفاء

الأكفاء تعتبر من العلامات المعروفة في أسواق البحرين و قد تأسست هذه العلامة في سنة ١٩٩٤. وبدأت بترويج منتجاتها الغذائية من البهارات والحبوب والطحين والرز والسكر في مختلف الأسواق المحلية.



الأكفاء

AL AKFA

1994

Alakfa

Al-Akfaa is one of the well-known brands in the Bahraini market. This brand was established in 1994. It started promoting its food products of spices, grains, flour, rice and sugar in various local markets.



منتجات أمينة الغذائية

أمينة الإسم الذي اخترناه ليكون السر في إلهامنا ورسم تصورنا للإبتكار والتميز في تقديم منتجات غذائية تنافس الأسواق وتنال رضا العملاء.



Ameena Brand

Amina is the name we chose to be the secret in our inspiration and drawing our perception of innovation and excellence in providing food products that compete in the markets and gain customer satisfaction.



شركة باوا للمنتجات الغذائية

تأسست شركة باوا في سنة ٢٠١٧ م. وقد عملت في إستيراد وشحن المواد الغذائية ودعم الأسواق بتوفير إحتياجاتها من مختلف المنتجات الغذائية.

Bawa Food Trading Company

Bawa Company was established in the year 2017. It has worked in importing and shipping foodstuffs and supporting markets by providing their needs of various food products.

بهارات أمي Mom's Spices

قصة بهارات أمي

أم عبدالله، سيدة بحرينية تحب الطبخ وكذلك لديها خبرة في التجميل والخياطة والأعمال اليدوية، ولها علاقة طيبة مع أهالي قريتها. صنعت أم عبد الله البهارات من أجل أطباقها الخاصة، وكانت تقدم البهارات كهدايا في شهر رمضان والمناسبات الخاصة لأصدقائها وأقاربها. الكثير منهم أحب البهارات لأنه أضاف طعمًا خاصًا لأطباقهم. لديها حساب تعرض فيه وصفاتها الخاصة (طباخ أمي). "أم عبدالله تشكر كل من دعمها وتأمل في مواصلة تقديم الأفضل".

Mom's Spices Story

Bahraini women who love cooking and have experienced on cooking, cosmetics, and sewing and she have a good reputation with the people of her village. Um Abdullah was made the spices for her own cooking and she was giving the spices as a gift on Ramadan and special occasions to her friends and relatives. many of them love the spices because it added a special taste to their cooking. Moreover, she has an account that displays her own recipes (Momscooking_ar). " Um Abdullah thanks everyone who supported her and hopes to continue providing the best".

بهارات أمي
Mom's Spices



momsspicesbh





مصنع دينيز لتعبئة المواد الغذائية ذ.م.م
DENIZ FOOD PACKING FACTORY W.L.L

CR: 131378

موقعنا في سلماباد الرملي



محطة غازين سلماباد
Salmabad gas station

University of
Technology
Bahrain

خزانات ماء
Water tanks

موقعنا الجديد
في سلماباد - الرملي
Our new location
in Salmabad - Ramli



مصنع دينيز لتعبئة المواد الغذائية ذ.م.م DENIZ FOOD PACKING FACTORY W.L.L

+973 13366669 +973 36635666 www.denizbh.com deniz.bahrain@gmail.com alakfaa.bh